

16 September 2018

Dear Valued Guests

As part of our upgrading program to enhance the facilities of Lexis Hibiscus Port Dickson to serve you better, the swimming pool deck will be undergoing refurbishment exercise and will take approximately two weeks for the entire exercise to complete. Therefore, there will be no access to the Swimming Pool, Gymnasium and Playground. Nevertheless entrance to the Hibiscus Walk will be accessible via front entrance of the Main Lobby towards the Beach Area.

We would like to seek your kind attention on the following:

Adult Swimming Pool, Gymnasium and Hibiscus Walk

Please be informed that rectification works will be carried out at the Adult Swimming Pool and Gymnasium Area and will take approximately one week (**17 September 2018 – 22 September 2018**) for the entire exercise to complete. Therefore, the Adult Swimming Pool and Gymnasium will be closed. However, guests are allowed to use the Playground and Children Swimming Pool. Nevertheless entrance to the Hibiscus Walk will be accessible via front entrance of the Main Lobby towards the Beach Area.

Jetty Area

Please be informed rectification works will be carried out at the Jetty Area and will take approximately three days (**23 September 2018 – 25 September 2018**) to complete. Guests are allowed to use the Children Swimming Pool, Adult Swimming Pool, Playground and Gymnasium. Nevertheless entrance to the Hibiscus Walk will be accessible via front entrance of the Main Lobby towards the Beach Area.

Children Pool and Playground

Please be informed rectification works will also be carried out at the Children Pool and Playground area and will take approximately six days (**26 September 2018 – 1 October 2018**) to complete. However, guests are allowed to use the Adult Swimming Pool and Gymnasium.

There will be intermittent hacking and drilling resulting from the works being carried out. Please pardon our appearance as we seek your kind co-operation to bear with us during this period.

We sincerely apologise for any inconvenience caused.

Yours sincerely

The Ambassadors
Lexis Hibiscus Port Dickson

尊敬的宾客

您好！

感谢您长久以来的支持与厚爱，本酒店将以崭新的面貌、更加良好的服务，恭候您的光临。酒店的公共游泳池甲板区域将进行重新装修，装修期长预计要两个星期。因此，在此期间公共游泳池、健身房和儿童游戏场区域不对外开放。然而，大红花沙滩美食街入口处方可通过主楼大厅前门进入海滩区域。

敬请关注以下几点注意事项：

成人公共游泳池，健身房和大红花沙滩美食街区域

成人公共游泳池、健身房区域的翻新期长约一个星期（2018年9月17日至2018年9月22日）。因此，在此期间成人公共游泳池和健身房对外不开放。但是，儿童游戏场和儿童公共游泳池正常开放。然而，大红花沙滩美食街入口处方可通过主楼大厅前门进入海滩区域。

码头区域

码头区域的翻新期长约3天（2018年9月23日至2018年9月25日）。可是，在此期间儿童公共游泳池、成人公共游泳池、儿童游戏场和健身房正常开放。然而，大红花沙滩美食街入口处方可通过主楼大厅前门进入海滩区域。

儿童公共游泳池和儿童游戏场区域

儿童公共游泳池和儿童游戏场区域的翻新期长约6天（2018年9月26日至2018年10月1日）。可是，在此期间成人公共游泳池和健身房正常开放。

在施工期间将有间歇性的砍伐和钻孔声，如有带来不便敬请谅解，感谢您的合作！期待全新的环境带给您更好的体验！

马来西亚大红花（丽昇精选酒店）酒店大使管理层

2018年9月16日